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Personaltidning inom FFV UNDERHÄLLSSEKTORN 

Företagsnämnde rna: 

Gott o 

S trax före fö retagsnämndernas Senaste s am m anträden var 
arbe tsutskotten (Au) s~mlade ti ll överläggning. Denn.a gång 
var dagordningen längre än vanligt. 

rvIan inledde med en ge no mgång a v L SP (l ångsiktsplane
ringen) där Bengt Ni ls s on redogjorde fö r a rb e tsläget. I LS P
gruppen ing , r Arnold JW1flo , ij.arry n os e vall, Edvard Bäck, 
Jan-Olof lIällberg, Bengt NUsson och Maud Gus tavss on 
(s el.:: r). 

Den slrat gis ka plancrin tiens (G - 10 år fram åt) och verk 
samhetsplaneringens bakgrunds mate ri al· presenterades. 
Vidare dc kontak te r som tagits m ed F MV och hur den seder
me ra offentliggjorda perspektivplanen ÖB 75 för åren 1977
1982 kan l änk ~ls paveI'lw FF V-U framtid . Gr uppens a rb ete 
s kall vara kl a r t att behandla i U interns tyre och F F V 
di rektion i december . LSP- res Llltat avses presenteras vid 
ett exlra Au- möte den ;J dec e mber. 

Rapporten disku t r ,ldes , särskilt de s k s a tsn ingsområ
dena . Arno ld JunfI o lämnade orientering om e kon om ifrågo r 
na. F ölj ande t re avsnitt u tgör oc ks å en s ammanfattning av 
den presentation som senar e lämn ades i de fyra företags 
namnderna. 

Fakturering 
Faktur eringe n sl ~par e fter n äg-ot j ,imfört m ed budget, men 

läge t väntas l' ätta t ill sig så att budge terad volym uppnås, 


Nytt för tjänsteresor 
Inom kort komm er en ny ordni ng a tt gäIlG (ör lji ins te
reso r. De hit tills flflV:inda olika ['uli nerna inom FF V 
b li r då li ka och n ny lJ lankettsa ls s kal l :,,\Vända s . E n 
separa t fo lder med deta lj e r ad infor malion skall[;es ut 
omk l"ing de n 24 nOVembei". 

Redan nu kan den nya bl:lllketlen (Dl' OO.lmJ2. )-G) 

b es lällas från blanke ttf;; r niden. Den levereras elen 

25 novembe r . 


De viktigaste Cindr inga r lla j r: 

• 	 Den resande I,- och R- tj1instcm:ll1nen sk:!ll som 
r egel sj ä lv fyll a i h la nkette n me r det:d je r :lt tin 
ti digare, 

• 	 TjänsteresetilHigg för resa prl icke ordin:\rie ar
bets tid re dov isa s i lJl:m kctten . 

Samråd har lagits med fac k l iga represent:!nler under 
den nya rutinens ul3r be la ndc . 

Nr 9 1975-11-21 

Beläggning 
Beläggningen Cir inom hela sektorn fortfarande mycket god 
och unde rkapacitet fö religge r \la m :ing'QS WIlen. Tidigare 
omtalad pe rs onal r e krytering pågår . 

Orderingång 
Total t sett lag vi i början a v okt nbc r under budget, mcn den 
s enaste ti dcn har h g ·t förb ,ittrals och vi börj ar ntir m a os s 
budge terad voiym . Normalt är dct svärt at l fö rdela budget 
volym en i tid n, orde r i ngången ä r a v na turl iga skäl oj,irnnl 
uts p r idd live r budge tå r e t. GHic\j ande ä r dc förs~Ujnings[r :.un 

gångar s om Elektronik-avdelningen n ått den senaste tiden. 

Byggfrågor 
Vi d Au tog Erik We rne r upp fr ågan om hur en eventuell t 
nödvändig prio rite r ing av de plane r ade nybyggena slrul le 
gö r as . Han menad att om F F V - U in te planenligt s ku lle 
f å bygga s a m tl iga hus (byggnad T, te leverkstad, verkstad 
m ed kon tor sam t vakt/Sjukstuga i Arboga reSpektive bygg
nad T i Malmslätt) öns kade FCT F veta hur ledningen tänkte 
sig prioriteringen i t idsföljd. llärom förekom en allmän 
d iskuss ion k r ing olika al te rn ati v. En ut tal ad prioritering 
fra.mkom egentlige n in te. N:lgon fL' :lmförcle tanken att lo
ka le r fö r vakt/sj uka vdelning skull c kun.na ~enareläggas nå
got a r , men s äv,il företage t s om pers onalen ans er att s amt
l iga pl:Ul cr :.tcle byggen ha r mycket stort berättigande och 
m ås te gcs hög p rio r i tet. 

Samrådsverksam heten 
di s kute rades ocks :\ j Au . nr rt kritiser ades avdelningsche
fe rna [ö r att avclclnings kommilt6erna inte triffas tillräck
l igt ofta. Dä r cmot verkar Sam r åds vel'ksamheten inom sek
t ionerna funge r a b:i ll r e. En all nd n sjuka tycks vara att de 
utsedda I ·d:l.möl c rna i sam rådsve rksamhe ten är så upptagna 
a tt a vscdda mc;tcn s ällan kan bli u tav. Mot den utvecklingen 
rekommenderades att utse ers:ittare. iI'Ten hur gör man 
egentligen? 

(Anm . 	 Sam d dsfolket brukar beklaga s i g öVer hur de ska få 
ut sin info r mation, men i n g' e n grupp har försökt 
utnyttja våra personaltidningar, ingen har t ex sänt 
sina protokoll till U- nytt eller CVM-nytt. Red) 

llarry Rosevall erinrade om att hela samrådskomplexet 
inte kan genomför as över en natt : att man angett 5 är som 
r imlig in a r betningstid, men att arbe tsbelastade chefer 
ma.s te skapa utrym me i programmet för samrådsverks am-
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heten, t ex genom a tt delegera ar betsuppgifter . Vidare 
framhöll han att avdelningarna skall ha sitt informationsut
byte I a vdelningskommtttl!erna, inte i fö r etagsnämnderna. 

Ingvar Johansson, SF Arboga, menade att även facken bör 
medverka b"ttre i samrådsverksamheten. 

Sven-Åke Övers tröm, e VM :s Verkstadsklubb, hade föl
j ande kritik att komma med : 
- Det är olyckligt för produktionen att samråds verksam

he ten fungerar så ojämt på olika avdelningar och sektio
ner , Frän ledningen borde man göra n:\.got för att förbätt 
ra detta , 

En visa tendens t ill minskning av det naturliga, informella 
och dagliga samrådet påtalades: Man "sparar" fr:\.gorna till 
s amrådsgruppens m öten i stället för att ta upp dem direkt 
"på golvet". Detta har inte varit avsikten med den. organi
serade samrådaverksamheten. 

Interninformationen 
var också med på dagordningen, men kunde endast behandlas 
en Il ten s tund på gr und av tidsbrist. 

Engagemange t i frågan var dock ej att ta miste på . Önske
m /U om snabba löpsedlar och regelbunden utgivning av u
nytt fr amfö rdes av Bo Engdahl, FCTF Östers und. 

Eric Johans s on, FCT F Malms lätt, hävdade att CVM-nytt 
maste vara kvar för de lokala nyhete rna och från sektor
ledningen dekla rerades att man är angelägen att d tda bot 
på den kapacitetsbrist som råder när det gäller att produ
ce r a m e r inten-linformation, 

Arbetsrutiner Malmslätt- Arboga 
var en fråga som be rördes av Erik Werner, FCTF Ar boga, 
all tsii " om a r bets r utinerna promt måste vara lika på dc 
olika orterna" , 

Arnold Junfl o framhöll: 
-För etage t vUI inte promt ha lika rutiner på (:lika orter för 
dess egen sku ll. Där verksamheterna är utpräglat lokala 
och inte berör de övr iga verks täde ma flnns normalt inte be
hov att samordna rutinerna. Tre anledningar till enhetliga 
arbetllrutiner finns dock: 

• I t ex personal-, inköps - och marknadsfrågo r måste vi 
ha ett fö r etags gemensamt uppt rädande . 
• Om verksamheter på olika orter berör varandra, 
• Om den ena ortens rutin ä r väsentligt bättre än den andras 
bör den bästa rutinen till ämpas . 

Tiden medgav ej närmare diskussion , Frågan s kulle senare 
behandlas av eVA företagsnämnd . 

Sista CVV-nämnden 

De-n • D01'..ber hade CVV röretagsr.ä.mnd s i t t. ~ 1It(L ordi 

na.rie llaaa&rltråde. Be.kOIP ordföranden K t P~T':::lon stlr 
C Se1arö, O Lindberg, L Lo f qv1st, t. Norenius. T OhliD,g, 
Ch r rUl,8I8on, Jo Lun dqvist, C Ahleträm ocll B Green . 

CVV företagsntimnd behandlade fakturering, beläggning, 
orderinging, långSiktsplanering och ekonomifrågor i vanlig 
ordning. Speciellt ägnade man sig åt arbetsbelnggn ingen 
inom Flygplanavdeiningen, där persona lbris t vid olika se k

tioner i ~almsl ätt och Arboga är av särskilt intresse för 
CVV-arna. 

Som vanligt dominerade personalfrågorna inför avvecklingen. 
Nämnden gick grundligt igenom alla aktuella fall: placerings
respektive pensioneringsfrågor för ett 40-tal individer pene
trerades i detalj. Det konstaterades att lösningen av personal
frågorna gått bättre än man tidigare trott. 

I dagens läge tir det ca 15 personer som inte fått sin fram
tida placering ordnad, därav fem - sex som betecknas som 
något problematiska, men alla resurser koncentreras nu för 
att klara av des sas framtida sysselsättning. 

Detta var det sista ordinarie nämndsammanträdet, men ett 
extra sammanträde skal! hållas den l december för att följa 
upp eventuella slutgiltiga frågor . På nämndledamöternas vägnar 
tackade Gunnar Selarö ordföranden ingvar Persson för gott 
arbete och överlämnade som gåva en modell av det flygplan 
som så starkt dominerat CVV-arbetet på senare å r, 35 Draken , 

Nämnden beslutade att under december anordna en avslut
ningsmiddag för personalen. 

CVO företagsnämnd 
Vid CVÖ företagsn imnds ordinarie sammanträde fr edagen 


den 7 nov 1975 konstaterades att arbetsbel äggningen fortfaran

de lir god. Anställning av 10 ingenjörer/ teknike r pågår. 


Lokalvård 
Produlctionsservicc utredning angående anställning av egna 

sWdare redovisades. Av denna framgå r att om städningen blir 
något dyrare kommer städkvaliten att bli betydligt bättre . Nu
varande s tlidbolag utför städningen på 66 tim mot förslaget 
97, 5 tim. Ordföranden påpekade det negativa idagstädningen: 
a tt man vid städningstillfället m åste lämna sin arbetsplats. 

Nya byggen 
Nätfalk meddelade att ka lIförrådet iir under uppför'ande oc h 

be räknas vara klart W 550 . Grunda r betet för kontor s baracken 
ha r färdigstlillts och den be r ä knas vara på plats när detta 
läses. 

För att få en bättre utfart fr å n parkeringen har ny utfart 
gjorts i anslutning till par ke ringens utby ggnad. Samtidigt blev 
parkeringen enkelriktad. 

so rörbättringsrörslag 
Förslagskommitten har haft sammanträden vid tre tillfällen 

och behandlat sammanlagt inte m indre än 50 förb ättringsför
slag. För dessa beslutades följa nde ers ättninga r på samman
lagt 6.300 kronor: Per Svensson 584 6, 500 kr, Ber t Andersson 
5810 och Gi:iran Persson 5846 delar på 200 kr, Sten Lindqvist , 
Owe Andersson , Curt Stoll , Alf Lööw och Lars Er iks son samt
liga 5849, de lar på 600 kr, Sigfrid Karl s son 5846 , 300 + 300 ,- 
Karl- Olof Norblick 5846, 300 of 400 kr, Rolf Olsson 5842, 
400 kr, Yngve Eriksson 581 0, 400 kr, praktikant Lars- Ivan 
Jonsson 584 ti , 4 O kr, Berti l Johansson 5846, 400 kr, Arne 
Näsström 5846, 500 kr, Harry Thorbe g 5842, 300 + 4 00 kr, 
Göran Lindeberg 584 6 , 500 kr samt o.ve Ander~son och Sten 
Lindqvist 5849, som delar på 400 kr. 

7 förslag har bordlagts, 14 lämnats utan åtghrd och 13 för
slag godtagits utan ersättnlng eller belöning. 

Anpassningsgrupp 
Bertil Johansson efterlyste utbildningen för CVÖ anpass

ningsgrupp. Kontakt kommer omgående at tas med SPN :s, 
distriktskontor i SJndsva ll , som skall svara för den första 
u tbildn ingsfasen. 

Nästa sammanträde 
fOras logs t ill fredagen den 6 februari 1976. 

Skydda dig siäIvoch dina nällllG.dei",liken. 
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Guldmedalj i Malmslätt 

CVM- nämndens s ammantr!l.de inleddes med att förre skydds
ingenjören vid CVM , Gunnar Enbark . fick ta emot en ovanlig 
för tjäns tmedalj. Han fi ck Föreningens för arbetarskydd för
tjänsttecken i guld "F ör förtjänst" . I motiveringen för medal,
jen framhöll s hans 2o-år1ga aktiva Insats som skyddsingenjör 
vi d CVM. 

Lunchrum för Instrument 
Personalen i Instrumentsektionen önskar få en egen lunch
loka i - som ett provisorium ti lls planerad framti da verkstads
byggnad permanent löser den frågan. 

Det anses fr ån företagets si da vara s vårt att hi tta en provi
sorisk lösning till rimlig kostnad. Ett utkast tl Il en perma
nent byggnad med lunchrum och omklädnadsrum för c a 
200 000 kr visades och skall föreläggas s a mrådsgruppen på 
instrumentverkstaden. Men denna byggnad finns inte me d i 
budgeten. SkyddBKommittt:!n vill inte ha nngot provi sorium. 

Sven-Åke Överström framhöll a tt man bör satsa på e n per
manent tillbyggn ad så snabb t som möjligt. 

Pla8tverk8tadens 
lunchrums fråga hade studerats av P r odukt1 ons serviee. 
Gunnar Renström redogjorde för oli ka tänkbara åtgärder 
för att ordna så att plast- och gummi verkstadens medarbe
tare skulle få ti llgång till det gaml a lunchr umm et I samma 
byggnad, men kostnaderna skulle bli gan ka höga i förhål
lande till utbytet. Frågan studeras vidare. 

Dr Adolfs8on 
var särskilt kallad fö r att redogöra för sin syn på antikatarr
vaccinationen. Han beklagade att frågan tagits upp i nämnden 
istället fö r i skyddBkommitMn. Ett 25-tal ans tä llda har be 
gärt att fä vaccination. 

Håkan Adolfs son: 
- Vaccinet ha r i ngalunda blivit gratis , de t är bara så a tt 

kostnaden har lagts över från den enskilde till fHr etaget. 
För alt vaccination skall göras måste det finnas en indikation 
för åtgärden och som föret agsilikare lir jag ålagd att bedöma 
och kontr ollera a tt de ans tlil!das s j uk!örmåner användes på 
ett korr ekt sätt. 

- Bland de 25 som anmält s ig fanns Indikation för vaccine
r ing hos de fles ta. I tre fall önskade jag personlig kontakt 
för att verifiera behovet, men de har ännu ej hör t av sig , 
s ade Häkan Adolfsson bl a l stn r edogörelse för nämnden . 

Samråd8information for alla 
TV-filmen om samarbetsverksamheten som tagits fram för 
FFV-U hlUler på alt visas rör all personal l sektorn. Press
information om denna verksamhet i FFV har utarbetats av 
centrala nämndellB sekreterare. Sedan all personal blivit In
formerad om programmet inom sektorn skall sädan informa
tion lämnas ut till lokalpressen. för Malmsilitts del första 
dagarna I december. 

12 för81ag 
till förbättringar bar behandlats av förslagskommittl'in. som 
föreslog och fick följande 8 ersättnlngar/belönlngnr godkän
da av nlimnden: 

Sven Löfqvlst och Peter Hngenmalrr ?n?1 , cl~lnde på 500 kr, 
Relno Asp 7434, 400 kr , Karl-Axel HJorthage 2338. 400 kr. 
Evert Klasson 2470, 400 kr och Roland Fransson 2451, 400 kr. 

Olof Söd\lng 2338, Kaj Nilsson 2464 och Chr-lster Pettersson 
2180 fick var sin pennkniv som belöning för sina förslag. 

Ett förslag utreds vidare. Övriga tre avvisades. 

Sk ydd8kommi tteo 
rapporterade att asbest förekommer i ringa utstr!l.ckning vid 
CVM, att föreskrifterna skärpts och att vi Inte har nAgra 
problem med det materialet. 

KommltttSn efterlyste återupptagande av Introduktioner för 

nyanställda, vnket även persona lkommltt~n aktiverat. Kan
ske blir det ett program pli. TV - kassett längre fram. 

En annan sak som skyddskommitten framförde är att den 
vill vara med om priorHeringen av bu\!erlsolerlngen I 
TlIlverknlngs huvudbyggnad: om plåtverkstaden eller filar 
verkstaden skall Isoleras först. Man anser den senare ha 
större behov . 

Slut li gen rapporterades att ergonomis tudier skall b drivas 
vid CVM av ett 60-tal teknologer från LInköpings Tekniska 
Högskola I november/december. 

Arbet8beläggningen 
är god överlag. r.nformatlon om nya order lämnades och 
diskuterades. Exempel gavs på hur vi Ibland måste ställa 
upp på helger och med övertld för a tl klara Inbrytning på 
nya marknader. Hellkopterservlce och maskin/plåt-repa
rationer för export har vari t aktuella nyligen. 

Nä8ta möte 
bUr den 5 februari 1976 kl 0800. 

Arboganämnden 
Arbet sbeliiggningen är (ortfar :lnde god över he b linjen. 
Flygplan behöver ytterl igare 23 man. Många är unde r 
anställning 

Motor har ynner ligen god beläggni ng, För att k lara leve 
rans erna på vi ss;1 punkter m åll te övertid ti llgripas. 

Elektronik har mycket god be läggning. 

Tre får 4200 kr 
Sedan fö r r :1 nämn dsammanträdet har sex förslag lämnats 
in ti ll försl'1f!;skommittf!n . V:lrav ett ä r bordl:lgt , tre utan 
åtgärd oc h för tv p

\ förs lag beslutades om ersättning. 
.. ve rt Titsson , (; 230. fi ck ersättn ing P' 1. 00 kr för etl 

förs lag li 11 miitdon [(jr kontroll av fläklsko vellappar li 11 
m olor HI\19 och lika mycket fi ck M:its Eklund, 4660. och 
Bengt E iksson . 4 GG2 . de l" på fiil' ett gemensamt inlämnat 
förs lag ti ll hjä lpverktyg vid tvinning av kablar . De får yt
terligare 200 kr resp z, 000 kr för sin ;! fö rslag om 
Ccntra la före tagsnämnden beslutar enligt förslngskommit 
tt:!ns förs ['Ig. 

Beröm till lokalvårdare 
Kontorsslädningcn i Arbog" ha r b h'tS om fr:1n kvällstid 
ti II dal>(lid och S:l mlidigl ha r lönesystcmet lah'ts om friin 
heting ill Jn'1l1;idsliin, Anlcdningen till oml:iggningen är 
att lokalvi:il'darna ska ll bli mc" integrcr:ule i fiirelaget än 
tidi gare. 

:\101' maskincll utrustning h:,r anskaffats [(il' alt under 
lätta släolJllIl)!,en men b'cnom ny )vb'gnalion har al'lJetsomr:"t
dena utrikat hetydligt ch man har , 'VILrt att fil. personalre
surserna all r;icka till. ELI par ,IV lok;olvardarna kunde inte 
v:\ra kv:\r. da de intc kunde aructa )la da;;tid. En hel dcl 
Sjukdomsfall h"r ocks il in tru'ff"t uch r,irvlirrat siLuationen. 

:'Ian behöver ans tälla ca sju persuneI' (ii r all kl:1l'a stu.d
!lingen i normal omfattning. De lok:llv:jnhre som varit i 
tjänst har cmellertld på ell emtstiH~ndc sätt stalltupp och 
arhetat på övertid och är värda en clof!;e för sina insntser. 

Även pil vel'kst:1dssidan ska Il man giirn en ilversyn nv 
städ rutinerna. 

l Malmslätt gjurdes omläggningen för nästan ett halvar 
sedan och ;iven i Östersund skall en omläggning göras . 

Nya ma8kiner och bilar 
Normalickontoret har fått utökade resurser genom all tvii 
gamla tryckmaskiner har bytts ut mot nya och snabbare 
och dessutom har en tryckplätsframstäLlare köpts . Kost
naderna är ca 250.000 kr, 

Bilparken kommer alt utökas med en Volvo stationsvagn 
för Elekt roniks räkning och en lastbil. 
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Byggen i berget 
Omby ggnadsa rbetena i berge t for tlöper och det börj ar vara 
kl art för infly ttning i nägra av tunnlarna. Den tidigare plåt
ve r kstaden har lämnat ut ry m me för montering av RM8-mo
to re r o Där är helt omgjort med nytt parkettgolv ogh nya el
ins ta lla tion e r. Under semestern sprängdes 300 m bort för 
att fä en grop där motorerna skall stå på hydrauliska lyftar 
för att få lagom arbetshöjd. 1 ett entresole plan skall plane
rings- och öve.rsynssekli one r na ha sina kontorslokaler. 

Man arbe tar på a tt förb ättra ventilationen i bCl'I?;ct och i 
en del tunnlar ii I' det reda n kla r t. 

Situationen i bergs infarten ä r besvärlig. Det hehövs mera 
utrymme och ma n har ännu ingen slutgiltig lösnin~ pil det 
hela. En racli kal ombyg).inad behiiver gör:1s, En produktions
del . kulbLis tring a v skov l:1r. skall fÖrl ä gj.';!1s dit. Flygpbn 
behöver s tör r e utrym me för' förv:1rinj.'; av materiel och "ven 
Moto r skall ha för varingsutrymme där. Utrymmena för' 
godsdistributionen skall omdisponeras. 

eVA IF 
Biq;c r Björklund F CTF to~ upp fr:"t!!.an om stiirre m:ltcricl
utrymme [(ir e VA ~" . !';u forfOj.';31' idruttsföreninj.';en iivcr ell 
utrymme pä 1. 5 m i pcrson: lIlJygv;nad()n . Näm nden var po
sitiv till frågan och orcJfiirallden föreslog a ll CV/I Il-' skulle; 
inkomma med önskemål om hur m:U1 vill ha det. 

Rutiner 
F r ågan om likart:-tde r utiner inom sektorn togS upp. Man "n
s1g all på viss:! område n hö r det V:ll'il lik.1. l ex i personal
inköps- och ma r knads fr ågor. men för <ivr igt bör de rutiner 
som passar bäst för resp enhet ti llämpas. 

Presskonferens 
ha r h olll its i Arboga för alt informer:! om l-TV- U snmarlJets
progr ilm. TV-filmen har nu vis;JlS fiir alla anställ:!a uiom 
resel:lgen. De får se den vid något lämpli~t tillfälle. Man 
har även bör jat \iSil programmet i Mo lmslUtt. 

Mörker 
Nämnde n bes lö t all mörkerreflexer skall inköp as och delas 
ut till de ans tällda. 

GällC'r ht'la FF\' : 
Fri hemresa
eller besök av anhörig 
Avtal har träffats om r ä tt för L- och R-tjänstemiln all vid 
långt idsförrät tni ng erh ålla kostnadsfri resa Ull stationerings
o r ten efter varj e avslutad 15-dagarsperiod - i normalfallet 
3 :e veckoslutet efter fö rrättn ingens början. Om i stället för 
tjänstemannen dennes anhör ig vill besöka förr ä ttn ingsorten. 
utgår s amma ersä ttning. Hes ekoatnadsersättning utgår för 
järnväg andr a kl ass t & r. Motsva rande ersällning utgår vid 
resa m ed egen b il. 

Ersätt ning för fl ygresa kan utgå om ankomsten till statione
ri ngsOl· te n resp förrättningsortelI inträffar 10 timmar tidiga
r e än t åglägenhet. Se nytt s ek to rmeddelande. 

Släck när du går ! 
E n li ten ' uppmaning ti ll kontorspersonalen f r ån chefen för 
A n läggni ngar : 

Var vänll ga och släck belysningen i alla rum nä r Ni går 
he m, eftersom vi Inte har kvällss tädning längr e och kan 
li ta till att våra lokalvårdare gör det som tidigare . 

Läs innantill ! 
Ny ligen har samtliga katalogblad bytts ut. Omedelbart bör

jade e tt tiotal pe r soner r inga och meddela ändr inga r! Orsaken 
var i de fl esta fall teJefonbyte oc h fly ttningar som inte anmälts. 
sa mt nyanställningar. 

Ett lO-tal ändringsblad har därför s ,ints ut i dagarna. 8250 

vill ha e n notis o m detta, så vi ger ordet åt Eskil Bj örkenor~ 
- Te lefonkata logen tir en stäJldig kä ll a Uil gliidje och för

al'J.~else. Inte minst för oss som h Iler i r digering och änd
rings ti'ins t. Fe laktiga och ofu ll s tändiga ändrinbsuppg ifler. 
ibla nd pe r tel e fon , orsakar d hesta fel en . Visst gör vi också 
fel ibland i samba lld med r ediv;e r ing och utskrift, men vårt 
arbete skulle vcisentl igt un de rl ättas och ant:llet fel nedbringas 
0111 alla kunde följ a de e nk.la a nvis ningar som står i katalogens 
början. rr~ims t att ~i ndr i nt,;a r s ka ll meddelas s kriftligt. Delta 
för all kunna hl lla ihop och v ' rifiera 'indringarna. 

Sektionschefer vet ej 
- ncspek1. ive sektionsche f m;'tste givetvis oc lz s a ha khonedom 

om ;indr ingen innan den medde las oss, vilket ej alltid varit 
fallet. 

- l fortsättnin ge n önskar vi allts'L att alla ändringar skall an
malas s kriftl ige n via se ktionsche f till 8257. Tala med Åke 
Gusl:lvsson i Malmslätt, anknytning 147 eller Eskil Björkenor, 
tfn 158 . 

PLAMO informerar 
Som fra mgick av U-nytt nr Il jr J> LI\M O clt projekt ~om har 

till uppgift alt veck la nya prorlu ktions - och materialstyrnings
~ystem lnolll Motoravdelningerl. P roj c ktgruppen har informerat 
um arbetsl~iget för e tt sjutliutal pcrsone r, i huvudsak arbets
leda re, pbne rings män oeh fac kliga rcp r c e ntilntcr . 

Informationen hal' syflal till :ltt dels bredda kuns kapc n om 
proj ektet oc h del s at t projektgr uppen skulle !'ii synpunktct' fran 
pe r sonalen p:i hittil ls utarbclade ~yslemWrs la~ , Vissa syn
punkte r erhölls fr an persona len men l' LAMO v ~ilko mnar fler 
ideer. 

I december 
börjar man s uccessi vt att föra in mIndre delar av s ystemen . 

I s amband m ed Infö randet gö rs detaljer de genomgångar med 
n ärmast berörd personal H W 

Driftuppröljning 

P r oje kt DIDAS y ma rk, i vilket vi är starkt e ngagera de , 
ha r ta git fra m en preliminli r kravspecifikation för dl' iftupp
Wl jning. För a tt förbe r eda r e missbehandlingen höll För s va rets 
M:lterie lvcrk ny li g\!n e n genom~ång. Delta gare ko m h'an mate
rle l ver~et, nygstabcn, Oy gfö rba nd , FFV Unde r hålls sektorn 
och Telub. 

Kraven på uppfö ljningssystem besHim s av infurmationsbe
hovet. De t i sin tu r ge r ri ktli nje r för önskemilI om utdata. -
För att f,l lämpliga utdata behöver man veta mer om upp
föl,l nlngsprinc ipe r och typ a v uppWljning. 1''FV-U har bmnat 
sina önske ma l t il l proje ktl edn inge n. 

Denna notis kan förefalla ointressa nt Wr mänga Lisa re, Men 
de t iir viktigt alt vi m edverka r i s ,ida nt utveckl ingsarbete inom 
v,1rt vc rksamhclsomradc. Oc h att vi har kompetent personal -för detta. 

Elias 

Fotnot : DlO AS ~ FI\IV dr ifldatasys te m . Det har Jiinge g:illt 
fl y!('materie l, nu m e r :!. ;iven ma rkmaterie l, d :1rav 
na mnet DlDAS NY mark . 

Lennar t As ker lUv tecknade. 
rr 

Hur djupt ska jag gä ? 

F F VUNDERHALLSSEKTORN 732 00 ARBOGA 
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